
                                                                                         Gliwice, 27.08.2024 r.  

 

 

                                                                             Sz. P. 

 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydent Miasta Gliwice 

 

Otrzymałem zapytanie od mieszkańca dotyczące karty dużej rodziny. 

A dokładnie możliwości honorowania jej na obiektach Miasta Gliwice                            

– przykład kryta pływalnia Neptun. 

Stosowne pytanie już w marcu tego roku skierowałem do MZUK. 

W załączeniu przesyłam korespondencję w tej sprawie. 

Proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- czy jest zasadne honorowanie karty dużej rodziny na obiektach w zarządzie 

MZUK? 

Proszę wziąć pod uwagę informację z MZUK, że decyzja o nie honorowaniu 

w/w karty została podjęta przez UM Gliwice.  

 

  

  

 

  

 

 

                                                                                  Jan Pająk 

                                                                                  Radny Rady Miasta Gliwice  
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